
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Waarom juist dit onderwerp? 
Een tijdje geleden is mij gevraagd of ik wil nadenken over hoe we meer vrouwen in ons bedrijf 

krijgen. Naar aanleiding van deze vraag heb ik er wel eens over nagedacht, maar ik kwam nooit 

echt met een oplossing. Het is best een lastig onderwerp, maar ik vind het de moeite waard om 

eens goed in te duiken. Ik vind het een goed streven om meer diversiteit op de werkvloer te 

creëren en ik hoop dat ik daar een klein beetje aan kan bijdragen door hierover te spreken. 

Waarom moeten mensen komen kijken? 
Het is een onderwerp dat ons allemaal aangaat. De weg naar meer diversiteit op de werkvloer is 

bewustwording van de huidige obstakels en mogelijke oplossingen daarvoor. 

Met welk Star Wars personage voel je je het meest verwant? 
Rey Skywalker 

 

 

Waarom juist dit onderwerp? 
Het was leuk om aan Flatten the Belly te werken, maar gaandeweg toch ook nog het een en ander  

geleerd, wat we willen delen. 

 

Waarom moeten mensen komen kijken? 
We gaan toelichten wat er volgens ons bij komt kijken om een applicatie om te zetten van het lokaal  

draaien op een laptop naar het draaien in de cloud, super gaaf natuurlijk! Er ligt ook een mooi stukje  

(sportieve) historie ten grondslag aan 'Flatten the belly', wat we jullie niet willen onthouden. 

 

Hoe ziet jullie ideale date met prinses Leia uit? 
Ze is vast wel te porren voor een potje laser-gamen.  

 

Within GROUP9 a vitality ‘Flatten the Belly’ application was developed in 2019 
complete with ranking and ‘Bas Points’. This application was run on a developers 
machine, so the 2.0 version was to be: big, better and realtime available for the 
contesters. However running an application locally is quite different than in the 
Cloud as the developers experienced. This talk is about some of the pitfalls we 
experienced and to pursue various hypes, like GCP, conversion from SpringBoot 
to Quarkus, using Mongo as a database. Interested? Come and join our talk!! 
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Typisch voor de IT wereld is dat er nog altijd weinig vrouwen te vinden zijn en dit 
wordt door velen gezien als iets om verandering in te brengen. De afgelopen jaren 
lijkt er een groei te zijn in het aantal vrouwen dat kiest voor de IT, al lijkt dat nu 
weer te stagneren. En dat terwijl nog steeds minder dan 1 op de 5 werknemers 
binnen de IT vrouw is. Hoe kunnen we ervoor zorgen dat deze groei doorzet? En 
wat moet een IT bedrijf doen om meer vrouwen aan te trekken? Om dat uit te 
zoeken moeten we het onderwerp van verschillende kanten belichten. 

 

Voor alle 
informatie over het evenement, het programma en de sprekers ga je naar 
https://miniconf.io 


